
 
Valtuustoaloite 27.1.2022, Jonna Viitala/PS: Vt28 tienvarsipuut 
 
Khall 14.02.2022 § 59  
  
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [x] 
 
 Liite: Valtuustoaloite 27.1.2022 
 
Valmistelija  
 Hallintojohtaja p. 040 344 7201 

 
Perussuomalaisten valtuustoryhmä/Jonna Viitala ovat jättäneet 
27.1.2022 valtuustoaloitteen, jossa ehdotetaan, että valtatie 28:lle 
istutettaisiin uudet koivuntaimet keväällä 2022. Vanhat koivut 
voidaan poistaa niiden kunnon sitä vaatiessa. 

 
Esittelijä  
 Kaupunginjohtaja Karikumpu Päivi 

 
Päätösesitys  
 Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tietoon saaduksi ja antaa sen 

edelleen teknisen lautakunnan käsiteltäväksi.   
 

Päätös  
 Hyväksyttiin. 
 
 
 
OTE: Tekninen lautakunta, tekninen johtaja, aloitteen jättänyt 
 
 
Tek 15.06.2022 § 50    
88/00.01.02.01/2022    
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [ ] 
 
Valmistelija  
 Vs. tekninen johtaja p. 040 344 7301 

 
Tekninen lautakunta on saanut kaupunginhallitukselta käsiteltäväksi 
valtuustoaloitteen koskien valtatie 28 varrella kasvavia koivuja ja 
niiden mahdollista uusimista. Puut ovat elinkaarensa loppupäässä, 
aiheuttaen työtä tienpitäjälle sekä mahdollisen riskin liikenteelle. 
Aloitteessa toivotaan uusien koivujen istuttamista olemassa olevien 
puiden väliin ja vanhojen puiden vaiheittaista kaatamista.  
Valtatie 28 on ELY-keskuksen hallinnoimaa tiealuetta. Alueella 
sijaitsevan puuston kaato ja muu maisemanhoito tapahtuu ELY:n 
alueurakoitsijan toimesta. Alueen mahdollisesta kehittämisestä on 
keskusteltu ELY:n edustajan kanssa ja mahdollinen 
hankesuunnittelu puuston uusimisesta sekä alueen maiseman 
kehittämisestä tapahtuu aikaisintaan 2023. Aluetta tulee tarkastella 



osana laajempaa kokonaisuutta, jonka kehittäminen mahdollistaa 
hankkeelle suuremman vaikuttavuuden. 

 
Esittelijä  
 Vs. tekninen johtaja Repo Ville 

 
Päätösesitys   
 Tekninen lautakunta päättää jatkaa työtä hankesuunnitelman ja 

toteutuksen edistämiseksi yhteistyössä tienpitäjän (ELY) kanssa. 
 

Päätös  
 Hyväksyttiin yksimielisesti. 

Lisäksi lautakunta esittää, että ELY-keskus poistattaa tiealueelle 
ulottuvat oksat. 

 
 
 
OTE: Aloitteen jättänyt, kaupunginhallitus, POP ELY-keskus


